

# CHINESE SCHOLARSHIP COUNCIL SCHOLARSHIP (CSC) PROGRAM APPLICATION TO JOIN UNIVERSITÉ PARIS-SACLAY

**DECEMBER 1, 2025**

## OPENING OF THE APPLICATION PORTAL

Chinese applicants must submit the necessary documents for the processing of their applications by the doctoral school (ED) and must submit the following documents via [ADUM](#):

- Copy of the valid passport.
- Name and surname in Chinese on ADUM
- Place and date of birth in French or English.
- Resume without interruption of date.
- name of the university of origin and/or the institution where the last degree was obtained.

**JANUARY 21, 2026**

## DEADLINE FOR APPLICATIONS

**EARLY MARCH 2026:**

## VALIDATION OF APPLICATIONS BY THE DOCTORAL SCHOOLS

**MARCH 13, 2026**

## SELECTION AND VALIDATION BY THE DOCTORAL SCHOOL AND UPSACLAY

*Selection and final validation by Université Paris-Saclay of a main list of 50 project/applicant pairs and a complementary list.*

**FROM MARCH 16, 2026**

## DELIVRANCE OF ADMISSION CERTIFICATES FOR CANDIDATES SELECTED BY UNIVERSITE PARIS-SACLAY

**FROM MARCH 16 TO 31 2026**

## APPLICATION ON THE CSC WEBSITE

**MAY - JUNE 2026**

## REVIEW OF THE FILES BY THE CSC AND SELECTION OF THE LAUREATE CANDIDATES

**NO LATER THAN JUNE 15,  
2026**

## RELEASE OF ADMISSION RESULTS BY THE CSC

**LATE JUNE 2026**

## RECEIPT OF THE FINAL ADMISSION CERTIFICATE BY E-MAIL

# CANDIDATER AU PROGRAMME DE BOURSES CHINESE SCHOLARSHIP COUNCIL(CSC) POUR REJOINDRE L'UNIVERSITÉ PARIS-SACLAY

**1ER DÉCEMBRE 2025**

## OUVERTURE DU PORTAIL DE CANDIDATURE

Les candidats chinois devront soumettre les pièces nécessaires pour le traitement de leurs candidatures par l'école doctorale (ED) et devront aussi déposer les pièces suivantes [via ADUM](#) :

- une copie du passeport en cours de validité
- nom et prénom en chinois sur ADUM
- lieu et date de naissance en français ou en anglais.
- un CV sans interruption
- nom de l'université d'origine et/ou de l'établissement de délivrance du dernier diplôme obtenu.

**21 JANVIER 2026**

## DATE LIMITE DE DÉPÔT DES CANDIDATURES

## DÉBUT MARS 2026 : VALIDATION DES CANDIDATURES PAR LES ÉCOLES DOCTORALES

**13 MARS 2026**

## SÉLECTION ET VALIDATION PAR L'ÉCOLE DOCTORALE ET UPSACLAY

*Sélection et validation finale par l'Université Paris-Saclay d'une liste principale de 50 couples projet/candidat.e et d'une liste complémentaire.*

## A PARTIR DU 16 MARS 2026 RÉCEPTION DES ATTESTATIONS D'ADMISSIBILITÉ

## DU 16 AU 31 MARS 2026 DÉPÔT DES CANDIDATURES SUR LE SITE DU CSC

**MAI - JUIN 2026**

## EXAMEN DES DOSSIERS PAR LE CSC ET SÉLECTION DES CANDIDATS LAURÉATS

## AU PLUS TARD LE 15 JUIN 2026 PUBLICATION DES RÉSULTATS D'ADMISSION PAR LE CSC

## FIN JUIN 2026 RÉCEPTION DE L'ATTESTATION FINALE D'ADMISSION A UPSACLAY